
PROTOKOLL nr 11 den 28/9 1959
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelse på 
Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Eckerbrant, Norén, Lövdahl, Liliequist
Förhindrad: Nordlund.

§
Mötesledare:

I avvaktan på ordförandens ankomst inleddes sammanträdet av Liliequist, 
som utsågs att t.v. leda förhandlingarna. Att vara protokollförare under 
samma tid utsågs Norén.

§
Dagordning:
Eckerbrant ifrågasatte om tiden inte vore mogen att hålla ÖS-sammanträdena 

efter en i förväg uppgjord dagordning och efter diskussion om hur en sådan 
borde vara fastställd, beslöts att sådan dagordning i fortsättningen skall 
tillämpas och att ordföranden och sekreteraren gemensamt utarbetar densamma.

§
Nya brottar-SM:

Lövdahl anmälde att tas till dagens protokoll den glädjande tilldragelsen 
att DIF vid senaste SM i brottning i fri stil i Göteborg hemfört två SM 
genom Edvin Westerby i bantam- och Laslo Anthal i weltervikt, innebärande 
föreningens 242:e och 243:e SM-titlar.

§
Skrubba-intresse:
Meddelade Lövdahl från inspektionen av Skrubbas möjligheter att ge Djur

gården träningslokaler, vilken inspektion skett i närvaro av olika sektions
medlemmar samt Barnavårdsnämnden. Från den senare partens sida hade ställts 
i utsikt att det skulle ordnas så trivsamt som möjligt, bl.a. bastu och an
läggning av en bandybana, och då även i övrigt platsen syntes ge goda till
fällen för konditionsträning, hade sektionernas representanter anmält stort 
intresse att utnyttja de erbjudna möjligheterna.

§
Pingis-upptakt:

Eckerbrant rapporterade att Djurgården inlett bordtennissäsongen med 
seger i allsvenskan över Arboga med 6-3.

§
Fritidsgrupp-träff:

Lövdahl rapporterade att han i egenskap av ledare för föreningens fri
tidsgruppverksamhet överenskommit om informationsmöte med samtliga sek
tioner till den 30/9/59 kl. 19.30 på Stadion. Uppdrogs åt L. att därvid 
även diskutera lämpligheten av att sektionerna söker anslag för lokalhyror 
hos idrottsstyrelsen direkt eller centralt genom ÖS.

§
Fotbollsbiljetter:

Övergick sammanträdet till att ledas av ordföranden Åke Dunér och proto
kollet att handhas av sekreteraren. Den sistnämnde anmälde att från fot
bollssektionen begärts direktiv om hur skulle förfaras med biljetter till 
årets sista allsvenska fotbollsmatch (Djurgården-IFK Göteborg 11 okt). 
Möjligheterna att få fram förköpsbiljetter i tillräckligt god tid bedömdes
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som små av fotbollssekr. Lundqvist, som handhade kontakten med tryckeriet. 
Sammanträdet uttalade sig för att sektionen skulle utnyttja varje möjlig
het (även övertidsarbete hos tryckeriet) för att få fram numrerade bil
jetter. Ett förslag att nöja sig med onumrerade biljetter gällande sek
tionsvis på läktarna avvisades som inte innebärande önskad service för 
den beräknade storpubliken.

§
Investeringsprojektet :

Det i protokoll nr 10 av den 21/9/59 omnämnda förslaget att investera 
100.000 kronor hade i enlighet med uppdrag prövats av Norén och Hedvall, 
vilka för dagen dock ej kunnat få något besked om möjligheterna för en ny 
ägare att få rätt att stycka området. I avvaktan på sådant besked skall 
ärendet vila.

§
Protokoll till revisorer:

Diskuterades om som hittills skett ojusterade protokoll från ÖS-samman
trädena skulle distribueras även till föreningens revisorer. Beslöts, att 
inte vidta någon ändring härutinnan. Mot beslutet reserverade sig ord
föranden.

§
Fäktning:

Uppdrogs åt sekreteraren att anmäla DIF som medlem i Svenska Fäktnings
förbundet och inbetala fastställd avgift med kr. 10:- Från Stadions sida 
hade ställts i utsikt att fäktarna skulle få disponera stora samlingsrummet.

§
Protokollsjustering:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 10, vilket efter en del ändringar enl. föl
jande godkändes.

§ 79 efter "i ärendet” skall stå och att genomföra affären om den an
sågs för föreningen förmånlig.
§ 86 ”65-årsjubiléet” ändras till 70-årsjubiléet.

§
Förevisning:

Efter brevförfrågan från en assistent i kommendantstaben uppdrogs åt 
Norén ordna förevisning och någon form av underhållning inom klubblokalen 
på Stadion för därav intresserade inom nämnda stab.

§
Sektionsträffen:

Beslöts att till sektionsträffen, prel. fastställd till den 14/10/59, 
även inbjuda kanslipersonalen, Othberg, Ljungh och Keiler, lokalförestån
dare Kjellström, Elvir Westman, revisorerna samt hedersordföranden.

§
Inför 70-årsjubiléet:

Diskuterades tillsättandet av en jubileumskommitté men beslöts dock att 
ÖS t.v. skall hålla i tåtarna och i ett fortlöpande av Norén skött proto
koll notera beslut och förslag för jubiléets firande.

§
Tidskriften Djurgårdaren:

Diskuterades utgivande av ett nytt nr av ”Djurgårdaren” och om lämplig



forts. prot. nr 11 den 28/9/59

heten av att låta utgivningen anstå till nästa år och då få form av ett 
jubileusnummer. Ordföranden rekommenderade att låta sektionerna få dispo
nera och skaffa fram material till ett par sidor pr sektion. Ävenledes 
skulle sektionerna uppdras att med 14 dagars respit skaffa fram lämplig 
kraft för den redaktionella utformningen av de två "egna" sidorna. I den 
mån hittills fungerande redaktören ej ansåg sig hinna med förnyat uppdrag 
skulle en redaktionskommitté snarast utses. På skattmästarens förslag be
slöts efterhöra de mer välsituerade sektionernas intresse att ekonomiskt 
stödja tidskriftsutgivningen.

§
Boxningsstudier:

Den för dagen uppskjutna sammankomsten med boxningssektionen i dess lo
kal i och för studier av träningsverksamheten meddelades av Norén kunna 
försiggå samma tid och plats påföljande måndag.


